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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  2 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 2/2011 
Caràcter: ordinari 
Data: 12 de desembre del 2011 
Horari: 19.30 h a 21:30 h 
Lloc: Auditori del Centre Cívic de Can Puiggener 
 
 
Assistents  
Josep Ayuso Raya, president  
Manuel Pizarro Garcia, vocal de CiU 
Alberto Riosalido Vasallo, vocal del PSC 
Consuelo Santos Neyra, vocal del PP (5%) 
Pau Avellaneda Garcia, vocal d’ES  
Manuel Corral Rodriguez, vocal de l’AV de Can Puiggener 
Anselm Sans Brichs, vocal de l’AV de la Creu Alta 
Josep Maria Galofré Domingo, vocal de les entitats culturals 
Ramon Vallribera Fernández, vocal de les entitats esportives 
José Luis Gil Siles, vocal de les entitats regionals 
Rafael Sánchez Montoya, vocal d’altres entitats 
Daniel Casellas de Haro, vocal del grup altres entitats 
Montserrat Baré Mañas, vocal dels centres d’atenció primària 
Aurora Murillo Román, vocal de les entitats juvenils 
Pere Güell Gavilán, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Ramon Burgués Salse, regidor d'Economia i Recursos Humans 
Jordi Ferrer Perarnau, cap de Serveis Econòmics 
Joan Carles Arcas Reina, tècnic de territori del districte 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Mireia Gargallo Garcia, vocal de les entitats culturals 
Margarida Solà Montoya, vocal de les entitats culturals 
Carme Folch Aura, vocal de les entitats culturals 
José Luis Gabarre López, vocal del grup altres entitats 
 
Excusen l’absència: 
 
Maria Cristina Moreno Ramos, vocal regidora de la llista més votada de la ciutat 
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Lluís Saila González, vocal de CiU 
Francesc Martínez Morlanes, vocal del PSC 
Francisco García Lorenzo, vocal de les entitats esportives 
Josep Moreno Gutiérrez, vocal del grup altres entitats 
Meritxell Fonts Sala, vocal dels centres d’ensenyament 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta de constitució.  
2. Ordenances i pressupost 2012. 
3. Comunicacions. 
4. Torn obert de paraules. 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997, el president declara oberta la sessió 
 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta anterior 

 
El Sr. Ayuso, president del Consell del Districte 2, dona les gràcies als assistents per la 
seva presència  i agraeix la seva participació.  
 
Pregunta als assistents si hi ha alguna al·legació a l’acta de constitució del Consell de 
districte, que s’ha enviat a tothom i  com no en hi ha cap, s’aprova per assentiment.  

 
 
2. Ordenances i pressupost 2012 
 

Tot seguit, el Sr. Ayuso dona la paraula al Sr. Ramon Burgués, regidor d’Economia i 
recursos humans de l’Ajuntament de Sabadell, que explica que el pressupost de que 
presenta és l'expressió econòmica de les voluntats polítiques de l'equip de govern. Que 
hi ha una consciència clara que els principals problemes dels ciutadans de Sabadell  
són la crisi i l’atur. Amb aquest pressupost s’intenta que aquelles persones a les que 
afecta especialment la crisi tinguin un recolzament social de la seva ciutat.. Que el 
pressupost es complicat però el valora com realista.  
 
Seguidament pren la paraula el Sr. Jordi Ferrer, cap de serveis econòmics de 
l’Ajuntament de Sabadell, que explica, mitjançant una projecció, les principals 
modificacions de ingressos i despeses d’aquest pressupost respecte a exercicis 
anteriors, així com les previsions per aquest exercici. Demana als assistents que si 
tenen qualsevol dubte que no esperin al final i que el poden interrompre.  
 
Comenta la complexitat d’aquest pressupost degut a la baixada d’ingressos en activitats 
econòmiques, per activitats immobiliàries i per la incertesa de les subvencions. Hem de 
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pensar que la Generalitat encara no ha presentat els seus pressupostos. També tenim 
la sensació que ens retallaran les subvencions, que les em estimat en un deu per cent 
 
Sobre el volum del deute explica que el deute públic espanyol és el 65,9% del PIB, 
d’aquest deute el percentatge de  l’Administració central  és 75,7 %, el de totes  les 
Comunitats autònomes 19 %, i els 9.000 ajuntaments espanyols  equival al  5,3 %. 
  
El deute de l’Ajuntament de Sabadell és del 70%. (sobre drets liquidats per operacions 
corrents 2012). Si totes les empreses o famílies només deguessin un 70% dels 
ingressos d’un any, inclosa la hipoteca no diríem que estan molt endeutades, ans al 
contrari. 
 
Els condicionants dels pressupostos municipals  són quatre: crear un pressupost 
equilibrat, sense dèficit, reducció dels ingressos i reducció de les despeses. 
 
Criteris que han marcat la prioritat en la despesa prevista: 

 
• Suport a les persones i a les famílies afectades per la crisi 
• Manteniment d’una notable qualitat en els serveis 
• Suport al teixit associatiu 
• Maximitzar els recursos.  
• Prioritzem les actuacions que aporten major valor afegit 
• Assumim actuacions a nivell intern, amb personal propi 
• Estricta política de despesa en els consums i subministraments 
• Ajustar els programes a les possibilitats pressupostàries 
• Procurar incrementar els recursos externs (patrocini)  
• Reducció de les despeses de personal 
• Reducció de les despeses dels grups municipals 

 
Que fem contra l’atur?  
 

• Ocupació 
• Formació  
• Borsa treball  
• Generem oportunitats perquè les empreses s’implantin a Sabadell 
• Sol industrial 
• Vivers d’empresa 
• Programes de suport als emprenedors  

 
Despeses en serveis socials: 

 
• Prestacions econòmiques 2012:   737.000 € 
• Beques de menjador 2012:     897.093 € 

 
Inversions 2012 : 

 
• Promoció Econòmica (Cal Molins i altres): 80.000€ 
• Centre d'Empreses Can Roqueta: 100.000€ 
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• Pla de barris: 490.731€ 
• Parc Agrari i La Salut: 180.020 € 
• Residus 2.290.557€ 
• Espai i via pública: 1.355.010 € 
• Mobilitat i Transport Públic: 1.410.020 € 
• Polisportiu Olímpia 1.250.000€ 
• Camp Futbol Torre-Romeu i instal·lacions esport: 250.000€ 
• Equipaments Culturals i Educatius: 575.000€ 
• Descentralització de la policia municipal 100.000€ 

 
Als darrers anys l’esforç inversor ens ha permès reequilibrar la ciutat de tal manera que 
tots als ciutadans tinguin els mateixos serveis públics de qualitat, visquin a la zona on 
visquin: biblioteques, espai  públic, centres cívics, escoles bressol, transport públic etc. 
 
Conclusions pressupost 2012: Garanteix la  cohesió social, disminueix  l’impacte de la 
crisi i l’atur, garanteix els serveis públics,  dona suport a la xarxa cívico-social, austeritat 
com a premissa per la gestió, racionalització de la despesa. 

 
 
3. Comunicacions 
 

Com que encara no s’ha fet cap reunió sectorial no hi ha comunicacions.  
 
 
4. Torn obert de paraules 
 

El Sr. Anselm Sans i la Sra. Teresa Comelles de l’AV de la Creu Alta mostren el seu 
malestar pel canvi proposat per a modificar les bonificacions a la taxa per l’ús de sales 
als Centres Cívics. El Sr. Ramon Burgués comenta que la taxa ha existit sempre. 
L’única diferència entre abans i ara és que fins ara es subvencionava al 100% i a partir 
d’ara es subvencionarà d’altra manera. Explica que amb aquesta actuació es demana 
que aquelles entitats que trauen un profit econòmic, de les activitats que es realitzen als 
centres cívic, col·laborin en el manteniment del mateix. També explica que la proposta 
s’ha plantejat a totes les entitats que fan servir els centres cívics de la ciutat. Que 
encara que ho entenien també han mostrat el seu descontent i han fet aportacions i 
reflexions a la taxa. Des de l’Ajuntament s’han recollit moltes de les demandes que 
s’han fet, com son bonificar el cent per cent l’ús de les sales a les entitats que organitzin 
activitats sense cobrar res,  o en els que qui les realitza les fa de forma voluntària i 
altruista.  
 
El Sr. Montero, president de l’Associació de Veïns de Can Puiggener i públic assistent, 
comenta que el criteri de no subvencionar les sales i activitats afectarà especialment a 
les que tinguin pocs usuaris, fet que considera molt greu quan parlem d’un barri com 
Can Puiggener. Un barri  on hi ha poca oferta cultural i de lleure i en el que les poques 
activitats que es realitzen són les úniques que es fan al barri. Respon el Sr. Ramon 
Burgués que també s’ha acordat crear una comissió de seguiment que estudiarà la 
implantació de la taxa i les seves conseqüències amb la voluntat que no es deixin de fer 
activitats als centres cívics i que les que es puguin fer no entrin en competència amb les 
altes entitats o acadèmies.  
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El Sr. Montero també es mostra contrari a que la zona blava tingui una pujada del 9%, 
quan paral·lelament i de forma generalitzada s’estan rebaixant els sous. Li respon el Sr. 
Burgués dient que amb la creació d’una tarja semblant a la del l’abonament de la Tus, la 
pujada arriba només a 2.9. En la intervenció del Sr. Montero demana a l’Ajuntament que 
rescati externalitzacions. Torna a respondre el Sr. Burgués dient que ell personalment 
va participar en l’externalització dels serveis de brigades i neteja i es pot demostrar que 
ara és molt mes rentable econòmicament del que suposava mantenir el servei   
directament l’Ajuntament. 
 
El Sr. Pizarro, vocal de CiU comenta que els emprenedors i petits empresaris  troben 
poc recolzament institucional. Que hi ha moltes traves burocràtiques a l’hora de crear 
una empresa. Respon el Sr. Ramon dient que les rigideses del mercat no són 
competència de l’administració local. Que l’Ajuntament treballa amb els emprenedors i 
petits empresaris a través de Vapor Llonch i el viver d’empreses. Facilitat 
assessorament i les infrastructures bàsiques per que un emprenedor pugui començar i 
establir-se. També el Vapor Llonch  assessora en la contractacions i també imparteixen 
cursos de formació també. Com també es realitza al nou centre de  Cal Molins .  
 
La Sra. Aurora Murillo, de l’esplai Esparver, diu que la proposta de pressupostos que 
s’ha enviat no es gaire clarificadora ni detalla les despeses. Comenta que les retallades 
podrien començar per les de protocol i comunicació, que les considera excessives. El 
Sr. Jordi Ferrer comenta que els pressupostos encara no s’han aprovat, que el que s’ha 
enviat és una proposta, i que quan s’aprovin es penjaran al web de l’Ajuntament. El Sr. 
Burgués afegeix que encara que semblin  exagerades no ho són. Que dintre de les 
despeses de comunicació hi ha el dret de les persones a estar ben informada. Posa 
d’exemple en el cas de la publicació informativa d’inscripcions als diferents 
ensenyaments que suposa una despesa de vuitanta mil euros. Afegeix que tampoc hem 
d’oblidar que Sabadell és una ciutat hospitalària i  educadora. Que si ens visiten 
persones de fora han de marxar amb una bona imatge de Sabadell.  Hem de garantir 
que ningú es va sense informació.   

 
Atès que no hi ha mes preguntes, el senyor Burgués dona les gràcies als assistents per les 
seves aportacions. 

 
 

El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta acta.  
 
El secretari delegat Vist i plau 

El president 
 

 
 
 


